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Verslag vergadering ASD dinsdag 14 mei 2024 
 
Vergaderruimte:   gemeentehuis K011 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Notulen:           Evelien Moors  
Voorzitter:        Jaap Overbeek 
Mka:              Dick de Kuijer, Gerard Mollers, Ashna Vishnudatt 
Gasten:              Irene Karssen, Bram Huisman, Brigitte van der Kroon (gemeente) 
  Marga van Beek (Participatieraad Amstelveen), werkgroep inclusie  
 
1.        Vaststellen agenda   

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2.        Nieuwe aanbesteding WMO-hulpmiddelen door gemeente Aalsmeer 

- Irene Karssen, Bram Huisman en Brigitte van der Kroon geven een toelichting op de 
aanbesteding voor WMO-hulpmiddelen. Ze geven aan dat een Europese aanbesteding wordt 
doorlopen voor dit traject, waarbij vier Nederlandse grote partijen mogelijk meedingen. Het 
Plan van Eisen wordt binnenkort gepubliceerd op Tenderned. Na de sluitingsdatum zullen de 
offertes worden beoordeeld, waarna er wordt gegund en gecontracteerd. De aanbesteding 
wordt door de afdeling Inkoop van de gemeente begeleid.  

- Doel van de gemeente is zorg te dragen voor goede, tijdige en betaalbare hulpmiddelen voor 
de inwoners van Amstelveen en Aalsmeer. Onder de hulpmiddelen vallen 
vervoersvoorzieningen (zoals de scootmobiel en aangepaste fiets), rolstoelen (zowel 
handbewogen als elektrisch) en voorzieningen in het huis (bijvoorbeeld de traplift en 
douchestoel). Er zal een huurconstructie worden aangehouden. De omvang van het contract is 
9.5 miljoen euro voor Amstelveen en Aalsmeer samen, waarvan een kwart Aalsmeer behelst. 
De beoogde duur van het contract is 7 jaar (4 jaar met daarna 3 keer de optie om met een jaar 
te verlengen). Er wordt gekeken naar het contracteren van meerdere partijen.  

- Op de vraag hoe er vinger aan de pols wordt gehouden bij dergelijke lange contracten, wordt 
geantwoord dat er elk kwartaal wordt geëvalueerd. Ook wordt meegegeven aan de aanbieders 
dat de communicatie van de leverancier naar de gebruiker tijdig en proactief moet worden 
gedaan (ook bij onderhoud en reparaties). Er wordt daarbij periodiek een 
cliëntervaringsonderzoek gedaan. Dat moet worden aangeleverd bij de contractmanager. 
Daarnaast heeft de GGD een rol als toezichthouder Als het structureel niet goed gaat, dan kan 
er gebruik worden gemaakt van boeteclausules. 

- Ten aanzien van de huurprijs van de hulpmiddelen wordt desgevraagd aangegeven dat dit aan 
de verhurende partij is. Daarbij wordt opgemerkt dat tot 2018 de hulpmiddelen in eigendom 
waren. Dat gaf veel gedoe, onder andere de opstal in een depot. Huur wordt ervaren als een 
betere constructie.  

- Op de vraag of de Wmo-consulent iets kan betekenen bij complexe aanvragen, geeft Brigitte 
aan dat dit al gebeurt. Als van tevoren bekend is dat het om een complexe zaak gaat, wordt er 
ook direct geschakeld met de casemanager van de leverancier. Bram voegt toe dat het 
Berichtenverkeer ook inzicht geeft. Daarin kan worden gezien hoeveel leveringsaanvragen zijn 
gestart en hoeveel nog niet.   
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- Wat betreft onderaannemers wordt desgevraagd verteld dat er contracten zijn met 
fabrikanten. Als iemand niet in de eigen gemeente is, kan een landelijke partij voor reparaties 
worden ingeschakeld. 

- Op de vraag of er verschuiving is in de type hulpmiddelen vanwege bijvoorbeeld de vergrijzing, 
antwoordt Irene dat het aantal personen dat beroep doet op de WMO-hulpmiddelen stijgt. 
Soms zijn sommige hulpmiddelen iets meer in trek dan andere.  

- De ASD geeft mee om te kijken of ten aanzien van aanvragen voor WMO-hulpmiddelen de app 
Fixi bruikbaar is. Irene zegt toe ernaar te zullen kijken. Verder wordt benadrukt door de ASD 
dat bij het afleveren van hulpmiddelen, zoals de scootmobiel, goede instructies nodig zijn. 
Mensen moeten ook ervan bewust worden gemaakt dat zij hier recht op hebben. Wellicht kan 
het worden opgenomen in de beschikkingsbrief.  

- De voorzitter zal nog laten weten of de ASD met een schriftelijk advies komt.  
  
3.         Het protocol Hulp bij Huishouden                                

- Het huidige CIZ protocol voor Hulp bij Huishouden is oud, niet meer actueel en onduidelijk. Het 
beoogde protocol van Bureau HHM wordt door 250 gemeentes gebruikt. Het protocol gaat uit 
van een gemiddelde cliëntsituatie (1-2 volwassenen, geen kinderen, geen huisdieren, cliënt 
kan zelf dagelijkse taken doen, geen ondersteuning via mantelzorg). Daarna kan er een 
correctie komen op deze gemiddelde situatie (bijvoorbeeld wel mantelzorg) en wordt er 
maatwerk toegepast waar nodig.  

- Op de vraag of het beoogde protocol een bezuiniging moet opleveren, antwoordt Bram dat 
met het HHM protocol nauwkeuriger kan worden gewerkt. Het kan zijn dat mensen er daarom 
in uren op achteruit gaan. Dit wordt opgevangen met een overgangsregeling. Overigens zal er 
worden gesproken met iemand als het aantal uren niet voldoende blijkt te zijn. De gemeente 
verwacht inderdaad een besparing.  

- Op de vraag of robots kunnen worden ingezet, antwoordt Brigitte dat er wordt gekeken of 
mensen kunnen worden aangespoord om deze zelf eventueel aan te schaffen. Dit zal niet 
worden aangeboden vanuit de gemeente.  

- Er wordt gevraagd of er nog een publieksversie komt. Bram bevestigt dit.  
- De ASD geeft nog mee dat bijvoorbeeld zelf schoonmaken kan worden gezien als beweging. 

Het is goed om te kijken wat mensen nog wel kunnen. Verder zou het goed zijn om te kijken of 
er meer gebruik kan worden gemaakt van vrijwilligers die daarvoor een vergoeding zouden 
kunnen krijgen. Dit is ook goed tegen eenzaamheid.  

- De voorzitter dankt Irene, Bram en Brigitte voor hun aanwezigheid en toelichting op beide 
agendapunten.  

 
5.         Sport, Kunst en Cultuur inzetten als middel binnen het Sociale Domein?  

- Peter Boers heeft in maart gevraagd of de ASD zich ook wil buigen over sport en cultuur vanuit 
het perspectief van het sociaal domein. Het DB heeft dit voorbesproken en ziet het nut en de 
noodzaak van sport en cultuur als preventief middel. De connectie met het sociaal domein 
moet wel duidelijk zijn.  

- De ASD is het eens met het DB en besluit dat alle werkgroepen sport en cultuur meenemen als 
aandachtspunt (er wordt geen separate werkgroep ingericht).  

- De voorzitter zal het besluit communiceren naar Peter Boers. 
 
6.         Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 17 april 2024 

- De ASD neemt kennis van de ingekomen stukken. Er zijn geen uitgaande stukken.  
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7.        Vastellen van gewijzigde statuten en Huishoudelijk Reglement  

- Het DB deelt mede, naar aanleiding van de bespreking in de vorige vergadering, dat een 
verzekering voor bestuurdersaansprakelijkheid niet nodig is voor de ASD.  

- De ASD stelt de statuten en het huishoudelijk reglement vast. Beide documenten worden nu 
voorgelegd aan de gemeente. Daarna zal de notaris worden bezocht.  

 
8.        Mededelingen Dagelijks Bestuur   

- De advertentie voor de voorzitter staat online. De ASD-leden wordt gevraagd om geschikte 
personen in het eigen netwerk op de advertentie te wijzen.  

               
9.        Info uit de werkgroepen: 
                                a.   Werkgroep Jeugd  

- De afspraak met wethouder Kabout is gemaakt. De volgende vergadering zal de werkgroep 
hierover terugkoppelen.  

- Hester van der Putten zal worden gevraagd naar de stand van zaken rondom de werkgroepen 
voor de Jeugd- en Onderwijsagenda. 

 
    b.   Werkgroep Participatie  

Geen update. 
 

    c.   Werkgroep Wmo 
- Eind deze maand wordt de conceptvisie van de Taskforce Zorg & Wonen verwacht. In juni zou 

het dan kunnen worden besproken door de ASD.  
- Enkele leden hebben de bijeenkomst voor de woonvisie bijgewoond. Sinds 2012 is deze niet 

echt inhoudelijk gewijzigd. De doorbraakmethode is onder meer genoemd.  
 
10.      Verslag ASD 15 april 2024 en actielijst 

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
- De actielijst wordt geactualiseerd 

 
11.       Rondvraag 

- Wim is benieuwd of de gemeente inzicht heeft in de long covid gevallen in Aalsmeer. De 
voorzitter antwoordt dat deze vraag aan de gemeente kan worden gesteld.  

- De voorzitter wordt door de raad gefeliciteerd met zijn benoeming tot Ridder in de Orde van 
Oranje-Nassau. 

 
22.00uur    Sluiting  
 
Actielijst 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20210610  Statuten aanpassen n.a.v. WBTR 2024 DB 

     

20230516  Input beleidsplan 2024 Schuldhulpverlening 2024 Werkgroep 
Participatie 

     



  info@asd-aalsmeer.nl 

 
Komende vergaderingen 

Woensdagavond 12 juni 2024  

Maandagavond   16 september 2024  

Dinsdagavond     22 oktober 2024 

Woensdagavond 20 november 2024 

 
 

Woensdag 12 juni:         Steunpunt Mantelzorg + Jolien Pil 

 

Donderdag 13 juni Ons Tweede Thuis, kennismaking met de nieuwe bestuurder Susan Veenhoff 

 

Vrijdag 14 juni  Participe met gemeenteraad 

 

Maandag 16 sept:           Ellen Carels over dementie en de Ontmoetingsgroep Irene (onder voorbehoud  

 van haar vakantieplannen) en Alzheimer Amstelland over dementiescan (er    

 komt geen nieuw gemeentelijk beleid) 

 

 

 

20240415  Persbericht jaarverslag opstellen April 2024 Erwin 

20240415  Introductie voor de ASD-website opstellen April 2024 Helga 

     

20240514  Laten weten aan Irene of een schriftelijk advies inz. 
WMO-hulpmiddelen nog volgt 

Mei 2024 DB 

20240514  Laten weten aan Peter dat de ASD zich vanaf heden 
ook buigt over sport en cultuur vanuit perspectief 
sociaal domein 

Mei 2024 DB 

20240514  Geschikte personen in eigen netwerk wijzen op 
advertentie voorzitter ASD 

Mei 2024 Allen 

20240514  Informeren of de gemeente beeld heeft van long 
covid patiënten  

Mei 2024 DB 


